



## Pamela Martínez Rod

Chile/Chile

Geboren 1978. Lebt und arbeitet in Santiago de Chile und Barcelona. Studierte Grafikdesign an der UC Valparaíso und Freie Kunst an der Universität Barcelona, wo sie derzeit Doktorandin ist. Sie erhielt Zuschüsse für die Entwicklung ihrer Arbeit, u.a. von der Chilenischen Regierung, Universität Barcelona, Baumann Lab und La Escocesa Kunstfabrik, Barcelona. Ihre Arbeiten wurden seit 2000 in mehr als 15 Einzelausstellungen gezeigt, jüngstens in der Galerie Ethra, Mexico-Stadt, Galerie Antonio de Barnola, Barcelona, und der Ibercaja Bank, Spanien. Gruppenausstellungen in Chile, Barcelona, Madrid, Verona, Mexico-Stadt, Washington, Lima und Berlin. Als "Artist in Residence" war sie nach Barcelona, Galizien, Marrakesch und Texcoco, Mexiko eingeladen. Ihre Werke sind in privaten und öffentlichen Sammlungen vertreten, wie der Universität Barcelona, Ibercaja Bank, Stadtverwaltung Alicante, Mondariz Stiftung. Zurzeit arbeitet sie an ihrem ersten Fotobuch, dessen Bilderserie sie mit der Unterstützung von La Escocesa, Barcelona, produzierte. [www.pamelamartinezrod.com](http://www.pamelamartinezrod.com)

Born 1978. Lives and works in Santiago de Chile and Barcelona. Studied graphic design at UC Valparaíso and fine arts at University of Barcelona where she is currently a Ph.D student. She has received grants for developing her work from the Chilean Government, University of Barcelona, Baumann Lab and La Escocesa Art Factory in Barcelona amongst others. Her work has been shown in more than 15 solo exhibitions since 2000, the latest in Galeria Ethra, Mexico DF, Galeria Antonio de Barnola, Barcelona, and Ibercaja Bank, Spain. Group exhibitions in Chile, Barcelona, Madrid, Verona, Mexico DF, Washington, Lima, and Berlin. She has participated in art residences in Barcelona, Galicia, Marrakech, and Texcoco, Mexico. Her artworks are represented in private and public collections like University of Barcelona, Ibercaja Bank, Alicante City Council, Mondariz Foundation. Currently she prepares her first photograph book. This serie of photographs was produced with the support from La Escocesa, Barcelona. [www.pamelamartinezrod.com](http://www.pamelamartinezrod.com)



**Zebra**, 2013, Digitalfotografie auf Papier, 50x70 cm

**Zebra**, 2013, digital photography on paper, 50x70 cm